

EDİTÖRDEN

Değerli okurlar,

İlahiyat Tetkikleri Dergisi'nin 61. sayısını sizlere sunmaktan mutluluk duyuyoruz. 1975'ten beri hiç ara vermeden yayın hayatına devam eden dergimiz uluslararasılaşmada her geçen yıl sağlam adımlarla ilerlemeyi sürdürmektedir. Bu hedefler doğrultusunda Üniversitemiz Bilimsel Araştırma Projeleri Koordinasyon Birimince desteklenen iki projeye imza atarak 2022 ve 2023 yıllarında profesyonel bir şirketle çalıştık. 2023 yılı Haziran ayında ilki açıklanan Emerging Sources Citation Index'in impact factor'üne göre 0.2 değer aldık. Başta, Sayın İbrahim Kara olmak üzere Aves Şirketi'nin tüm çalışanlarına teşekkür ediyoruz. 2024 yılı Ocak ayı itibarıyla bir nevi yuvamız olarak gördüğümüz Dergipark'a döndük ve daha sistemi açar açmaz siz değerli araştırmacılarımızın yoğun ilgisi ile karşılaştık. Bir yılda aldığımız makale başvurularını birkaç ayda alarak dergi tarihimizde bir ilki yaşadık. Herkese çok teşekkür ederiz. Makale başvurusunun çok olması demek çok çalışmak anlamına gelmektedir. Özellikle belli bir oranda makale yayınladığımız için alan editörü, editör kurulu ve hakemeleme süreçlerini titizlikle yerine getirdik. Makale sayısının çokluğu başta editör kuruluma ve alan editörlere fazla mesai yaptırır da öncelikle onlara ve teveccühünüz için sizlere çok teşekkür ederim.

61. sayımızdan bahsetmek gerekirse; Haziran 2024 sayısında yayınlanmak üzere 95 yayını incelemeyi geçirdik. Bunlardan 80 tanesi editör kurulu incelemeleri, alan editörü değerlendirmeleri ve hakemeleme süreçlerinden geçemeyerek ne yazık ki reddedildi. 15 yayın sürece dâhil edildi ve dergimizin yayın aşamalarından geçerek 61. sayıda yerlerini aldı. 1'i kitap kritiği olmak üzere 14 araştırma makalesine yer verildi. 2'si İngilizce ve 13'ü Türkçe makalelerimizin alan dağılımları şöyledir: 2 İslam Hukuku, 1 Mezhepler Tarihi, 1 Tasavvuf, 1 Türk İslam Edebiyatı, 4 Din Psikolojisi, 1 Sosyoloji, 1 Felsefe Tarihi, 1 Din Eğitimi, 1 Dinler Tarihi, 1 Din Felsefesi.

Bir sonraki sayımızda buluşmak üzere emeği geçen herkese teşekkür ederim.

Prof. Dr. Reyhan KELEŞ

FROM THE EDITOR

Dear readers,

We are proud to present you the 61st issue of *Journal of İlahiyat Resources*. Continuing publishing since 1975 without any break, our journal keeps improving in terms of internationalisation with firm steps every passing year. In line with this objective, after signing for two projects prepared by The Coordination Unit of Scientific Research Projects in our university, we worked with a professional company in 2022 and 2023. According to the Emerging Sources Citation Index, the first of which was declared in June 2023, we have gained a value of 0.2 in terms of impact factor. İbrahim Kara being in the first place, we thank all of the staff in Aves Company. As of 2024 January, we have returned to Dergipark, which we consider our home, and as soon as we opened the system, we saw the great interest by the researchers. We have experienced a first in the history of our journal by receiving as many articles as in one year within a few months. Receiving that many articles means that there is a great deal of hard work. Since we publish a certain number of articles, we have meticulously completed the tasks of field editor, editorial board and peer-review. Though the excess number of articles made my editorial board and field editors work hard in the first place, I want to thank them first then to you for your favour.

As for the 61st issue; we have examined 95 applications to publish in the June 2024 issue. 80 of them were unfortunately rejected by failing to qualify the evaluations of editorial board and field editors, and the peer-review processes. 15 of the publications have been included in the process and have taken part in the 61st issue. 1 book review, and 14 research articles have been given place in this issue. There are 2 articles in English and 13 articles in Turkish, and the field distribution is as follows: 2 in Islamic Law, 1 in History of Islamic Sects, 1 in Sufism, 1 in Turkish Islamic Literature, 4 in Psychology of Religion, 1 in Sociology, 1 in History of Philosophy, 1 in Religious Education, 1 in History of Religions and 1 in Philosophy of Religion.

I want to thank all who made a contribution, and see you in the next issue.

Prof. Dr. Reyhan KELEŞ

القرء الأءراء،

يسعدنا أن نقدم لكم العدد 61 من مجلة الدراسات الشرعية. تواصل مجلتنا نشر أعدادها بلا انقطاع منذ عام 1975، وتحقق خطوات ثابتة نحو العالمية عامًا بعد عام، وفي هذا السياق، وقعنا على مشروعين بدعم من وحدة تنسيق مشاريع البحث العلمي في جامعتنا، فنتيجة عملنا مع شركة محترفة في عامي 2022 و2023، حصلنا على درجة 0.2 وفقًا لمعامل التأثير لمؤشر استشهاد المصادر الناشئة الذي أعلن عنه في يونيو 2023، لذلك فإننا نتقدم بالشكر الجزيل للسيد إبراهيم كارا وجميع موظفي شركة (Aves)، واعتبارًا من يناير 2024، عدنا إلى منصة Dergipark التي نعتبرها بمثابة بيتنا، وبمجرد فتح النظام، تلقينا اهتمامًا كبيرًا منكم باحثينا الأءراء، وقد شهدنا حدثًا غير مسبوق في تاريخ مجلتنا، حيث تلقينا في عدة أشهر عدد المقالات الذي كنا نستقبله عادة خلال سنة كاملة، لذلك كله نتقدم إليكم بجزيل الشكر والإمتنان. إن عدد المقالات الكبير الذي وصلنا يلقي على عاتقنا الكثير من العمل، ونظرًا لعدد الأبحاث المحدود التي ستقبل للنشر، فقد أجرينا عمليات التحرير والمراجعة بدقة بفضل هيئة التحرير والمحررين، وعلى الرغم من أن كثرة المقالات جعلت هيئة التحرير والمحررين يعملون لساعات إضافية، لذلك أود أن أشكرهم أولًا وقبل كل شيء، وأشكركم أيضًا على ثقتكم بنا.

وبالحديث عن عددنا الحادي والستين؛ فقد راجعنا 95 بحثًا أعد للنشر في عدد يونيو 2024، ومن بين هذه الأبحاث، 80 بحثًا لم تتمكن من اجتياز عمليات مراجعة هيئة التحرير وتقييم المحررين بنجاح، وبالتالي تم رفضها، وقد تم اختيار 15 بحثًا في عملية التقييم، واجتازت مراحل النشر لمجلتنا لتأخذ مكانها في العدد الحادي والستين. اشتمل العدد على 14 مقالًا بحثيًا ونقدًا لكتاب، من بين هذه المقالات، هناك مقالان باللغة الإنجليزية و13 مقالًا باللغة التركية، توزعت المقالات حسب المجالات على النحو التالي: بحثان في الفقه الإسلامي، وبحث في تاريخ المذاهب، وبحث في التصوف، وبحث في الأدب التركي الإسلامي، وأربعة أبحاث في علم النفس الديني، وبحث في علم الاجتماع، وبحث في تاريخ الفلسفة، وبحث في تعليم الدين، وبحث في تاريخ الأديان، وبحث في فلسفة الدين.

أشكر جميع من ساهم في هذا العدد، وتطلع إلى لقاءكم في العدد القادم.

Prof. Dr. Reyhan KELEŞ